
SKRAĆENI ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE MUZEJSKOG VIJEĆA HRVATSKOG 
ŠKOLSKOG MUZEJA 18.12.2017. U 15,30 SATI 

 

Prisutni. M. Bračić, D. Ljubičić, K. Milković, B. Šimleša, E. Serdar  
Š. Batinić, ravnateljica,  
D. Galoić Kahlina, tajnica, zapisničar 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika sa 3. i 4. sjednice MV-a 

2. Izmjene i dopune Statuta HŠM-a 

3. Prihvaćanje Zapisnika Revizije muzejske građe iz muzejskih zbirki 

4. Razno- tekući poslovi 

Dnevni red se jednoglasno prihvaća. 

Ad.1) Zapisnik sa 3. sjednice MV-a od 12.9. se jednoglasno prihvaća. Zapisnik sa 4. sjednice se 

jednoglasno prihvaća.  

Ad.2) Zbog preimenovanja imena Trga maršala Tita u Trg Republike Hrvatske (Odluka 

Gradske skupštine od 1.9.2017. ) potrebno  je izvršiti promjenu adrese sjedišta Muzeja u 

Statutu, a vezano uz to predlaže se nova verzija izrade četvrtastog štambilja Muzeja. Također 

se predlažu izmjene vezane uz unutarnje ustrojstvo,  tj. u Stručni odjel se dodaje  stavak 

„marketing i promidžba, odnosi s javnošću i sredstva javnog komuniciranja“, što je ranije bilo 

u Općem odjelu. 

Prijedlog teksta Izmjena i dopuna Statuta članice MV-a su dobile elektronskom poštom na 

uvid. Na isti nije bilo primjedbi te se jednoglasno daje suglasnost na taj prijedlog. 

Ad.3) Na Stručnom vijeću  od 18.10.2017. donesena je Odluka o provedbi i metodologiji 

revizije muzejske građe i Plan revizije svih zbirki. Do sada je završena revizija  Zbirke školskih 

izvješća i Zbirke razglednica i slikovnog tiska,  a za ostale zbirke će se raditi revizija u etapama 

prema Planu. Sukladno odredbama  Pravilnika o sadržaju i načinu vođenja muzejske 

dokumentacije o muzejskoj građi,  MV jednoglasno prihvaća Zapisnike o reviziji navedenih 

dviju zbirki. 

Ad.4) Ravnateljica je izvijestila o postignutoj izvansudskoj nagodbi sa Ministarstvom kulture a 

vezano uz povrat sredstava doznačenih po Ugovoru za izložbu Školski atlasi. Također je MK 

izvršen povrat sredstava doznačenih po Ugovoru za izložbu Sunce na prozorčiću, a koja nije 

realizirana zbog odlaska na porodiljski dopust autorice. Za istu izložbu Grad je odobrio 

prenamjenu doznačenih sredstava za izložbu „O čemu govorimo kad govorimo o 

obrazovanju“. 



Vezano uz investicijsko održavanje Muzej će uputiti dopis Gradskom uredu za hitnom 

izmjenom 3 krovna prozora jer su dotrajali, ne mogu se otvarati i prokišnjavaju. 

M. Bračić je izvijestila prisutne o izradi i korištenju  novog loga Muzeja. Zbog ograničenih 

financijskih mogućnosti, izabran je jedan od predloženih još 2015. godine, a 20. prosinca  ide 

probno puštanje u rad nove web stranice . 

Sjednica je završena u 17,25 sati. 

 

Zapisničarka:       Predsjednica Muzejskog vijeća: 

D. Galoić Kahlina     Dubravka Ljubičić 


